
Ook landbouwers Stijn (49) en Bruno (50) 
zijn bezorgd: “Er wordt meer over dan mét 
ons gepraat” 
 

 

Schepen Van Landuyt (tweede van links) werd ontvangen door boer Stijn (vierde van links) en het bestuur van de 
Boerenbond. — © jlg 

SCHENDELBEKE - Voor landbouwers zijn het onzekere tijden, dat bleek eens te meer tijdens 
het bedrijfsbezoek van kersvers landbouwschepen Rurik Van Landuyt (Open VLD) aan de 
boerderij die Stijn Van Liefferinge (49) samen met broer Bruno (50) uitbaat. Een delegatie 
van de Boerenbond van Geraardsbergen kaartte bij de schepen de uitdagingen aan die op de 
boeren afkomen. 
 
Jan Lion 
Vandaag om 15:30 
 

Stijn en Bruno Van Liefferinge baten langs de Astridlaan, even voorbij het kruispunt De Vier 
Wegen, een gemengd landbouwbedrijf uit met runderen en akkerland. In de stallen staan de 
limousinkoeien die door de gebroeders met zorg worden gekweekt. “Het is een kloek ras dat 
vlees oplevert met veel structuur en smaak”, vertelt Stijn. Wie wil weten hoe zo een stukje 
limousin smaakt, kan daarvoor aanschuiven in restaurant Schendelbeekhof aan de 
Dagmoedstraat. 

“Daar bevond zich de oorspronkelijke hoeve van vader Gustaaf”, zo gaat Stijn verder. “In 2006 
zijn we naar de Astridlaan verhuisd en namen we het ouderlijk bedrijf over. We trokken weg uit 



de Dagmoedstraat omdat er een woonuitbreidingsgebied kwam en de boerderij lag er aan het 
industrieterrein. Daar verloren we grond aan. Het restaurant blijft er wel gevestigd, al ruim 
dertig jaar.” 

Als laatste gehoord 
De broers zijn gepassioneerde boeren maar ontsnappen evenmin aan de uitdagingen waarvoor 
de landbouwers staan, zoals de gevraagde stikstofreductie, bijvoorbeeld. “Ze spreken vaak over 
de landbouwers maar niet mét de landbouwer”, vindt boer Stijn. Schepen Rurik Van Landuyt 
(Open VLD) wil werk maken van een open communicatie tussen het stadsbestuur en de boeren. 
“We moeten de landbouwers betrekken bij elk dossier waar ze belang bij hebben”, zegt hij. 
“Constructief samenwerken is belangrijk.” 

Patrick Mertens en het bestuur van de plaatselijke Boerenbond horen het graag zeggen. “Het is 
belangrijk dat we weten wat we aan elkaar hebben. De rechtsonzekerheid is momenteel de 
grootste zorg van de boeren, wij willen perspectieven voor onze investeringen. Vaak worden de 
landbouwers het laatst gehoord nadat eerst werd gezorgd voor wonen, natuur en industrie.” 

Legerkazerne 
In Geraardsbergen is landbouw nog belangrijk: het gaat om 4.250 hectare waarvan iets minder 
dan de helft grasland is. “Hier zijn veel hellende terreinen en die zijn minder geschikt voor 
akkerbouw en dus eerder weiland”, luidt het. Uitgerekend op de vlakke en vruchtbare gronden 
van de Godsbergkouter in Schendelbeke zijn er plannen voor de bouw van een legerkazerne. 

“We hebben terreinen nodig om te ondernemen, als de kazerne er komt, zal dat een zoektocht 
naar andere landbouwgronden op gang brengen en komt er meer onderlinge druk bij de 
boeren”, besluit Mertens. 

 


